



Dear Parents / Guardians,

28 February 2018

Form 1 Life Planning Day

The school shares the universal mission of Catholic Schools in the education of the whole person. Apart from providing an excellent academic education and a school environment conducive to learning, we also aim at cultivating positive values and service spirit in students.

In order to build up their self-confidence and broaden their views of life, the school is going to organize the following programmes for all F.1 students on the Life Planning Day:

- Date : 6 April 2018 (Fri)
- Content : Inter-class Basketball Competition and Plant Jamming Workshop
- Venue : School Campus [Basketball Court and School Hall]
- Meeting Time : 9:00am
- Lunch Time : 12noon – 1:15pm
- Dismissal Time : 3:30pm
- Fee : \$60 (including activity expenses for Plant Jamming Workshop)
(Outstanding cost will be subsidized by the School)
- Remarks : All representatives of Inter-class Basketball Competition must bring along their school PE uniform.

Fees will be collected through the Auto-Pay system of local banks on 9 March 2018 (Friday). Please ensure sufficient amount in your bank account for successful payment; otherwise, additional administration fees will be charged by your banks.

The above programmes are a part of the life education curriculum and is therefore compulsory. If your son is unavailable for the whole or any part of the activity, please submit a letter of excuse to the Principal in advance. Application form for subsidy of the course fee can be obtained from the General Office for families with financial difficulties. Please complete the reply slip on or before 2 March 2018. For any queries, please contact Ms Kan Miu Hing at 2741 5034.

Yours faithfully,

Poon Shing Kai Calepodius
Principal

FN17-33/F.1/Life Ed/KMH/280218

Serial No. : 222

Reply Slip
Form 1 Life Planning Day

I acknowledge receipt of the letter for Form 1 Life Planning Day dated on 27 February 2018. I will remind my child to pay attention to his personal safety and follow the instructions of the teachers. In case of accidents during the activity, I agree to let my child receive appropriate first aid.

Student Name : _____ Class : _____ ()

Signature of Parent : _____

Name of Parent : _____ Contact No. of Parent : _____

Date: _____

FN17-33/F.1/Life Ed/KMH/280218



長沙灣天主教英文中學

通告編號：222

敬啟者：

中一生命教育活動

「長天」除了一直為學生提供良好的學習機會和環境外，亦希望透過不同的活動去讓他們環視身處的世界，啟發心靈，培養正面的人生態度。本校特舉辦生涯規劃日，學生可藉此尋找自己的知趣，為人生定立方向。當天中一級之活動詳情如下：

日期：2018年4月06日(星期五)

內容：班際籃球比賽、綠化工藝工作坊之「植物與我」

地點：本校籃球場、各班所屬班房

集合時間：上午9時正 [各班所屬班房集合]

午膳時間：中午12時至下午1時15分 [學生須於下午1時15分到操場集隊，否則作遲到論]

解散時間：下午3時30分

費用：\$60 [工作坊導師費及材料費，餘款由學校津貼]

備註：所有班際籃球比賽的班代表必須帶備運動服回校更換，否則不能作賽。

本校將於2018年3月09日(星期五)後透過銀行自動轉賬收取有關費用，敬請 貴家長注意銀行戶口必須於當天備有足夠的金額，以免銀行收取存款不足的手續費。

中一學生**必須**參加上述活動。如未能參加上述活動任何部分，家長須事先向校長呈交信件說明原因，並於3月2日(星期五)前將回條簽妥為荷。如有任何經濟困難，家長可聯絡校務處索取費用減免申請表。若有任何查詢，請致電2741 5034與簡妙卿老師聯絡。

此致
貴家長



校長 潘盛楷 謹啟

二零一八年二月二十八日

通告編號：222

回 條

中一生命教育活動

本人已得知有關 貴校中一生命教育活動事宜。本人定必督促小兒注意個人安全及遵從校方指示。在活動期間，如有意外，本人亦同意 敝子弟接受必須之急救。

學生姓名：_____ 班別：_____ () 家長簽署：_____

家長姓名：_____

家長聯絡電話：_____

二零一八年 月 日